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  Tarsus Ticaret Borsası Oda/Borsa Akreditasyon Sistemi çalışmaları kapsamında 4.-6.-9.-12. 

dönem akredite Oda/Borsalara yönelik olarak 7-8 Ağustos 2023 tarihlerinde TOBB’da Stratejik 

Planlama/İş Planları Risk Yönetimi Eğitimine katıldı. 

Borsa Genel Sekreteri ve Akreditasyon sorumluları Elif Köksal ile Ezgi Fındık Güngör'ün katıldığı 

eğitimde, stratejik planlamanın yeni akreditasyon standardı kapsamındaki beklentileri 

anlatılarak, akreditasyon sisteminde stratejik planlamada zorluk çekilen konular açıklığa 

kavuşturuldu. 

Hem stratejik planlamada hem de iş planlarında risk yönetimi hakkında grup çalışmalarıyla örnek 

uygulamalar yapılan eğitimler dizisi 21-22 Ağustos ayında Süreç ve Risk Planlaması ve Eylül 

ayında ise Yeni Akreditasyon Sistemi eğitimleri ile devam edecek. 

Eğitimler, TOBB Akreditasyon Müdürü Özge Karatepe, Göksu Alemdar ve TÜRK LOYDU denetçisi 

Berker Telek tarafından sunuldu. 

 



 

  

Zeytinyağı İşletmelerinin 2 Fazlı Üretime Geçişi Genelgesi Yayımlandı 

Sanayi kaynaklı kirliliğin en aza indirilmesi, kirliliğin kaynağında azaltılması, çevreye 

olabilecek olumsuz etkilerinin en aza indirilmesi, çevreyle uyumlu yönetiminin 

sağlanmasına ilişkin çalışmalar 2872 Sayılı Çevre Kanunu ve buna dayanılarak çıkarılan 

Yönetmelikler çerçevesinde Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı tarafından 

yürütülmektedir. 

 

Bu kapsamda, zeytinyağı sektörü faaliyetlerinin çevreye olabilecek olumsuz etkilerinin 

en aza indirilmesi, su kirliliğinin önlenmesi, su tüketiminin azaltılmasına yönelik olarak 

2 fazlı üretim teknolojilerinin uygulanması amacıyla 2023/2 sayılı Zeytinyağı 

İşletmelerinin 2 Fazlı Üretime Geçişi Genelgesi yayımlanmıştır. 

 

Bu itibarla; ülke genelinde yer alan ve 3 fazlı üretim yapan zeytinyağı işletmelerinin 15 

Eylül 2023 tarihine kadar 2 fazlı sistemlere geçiş yapacak şekilde gerekli çalışmaları 

tamamlamaları gerekmektedir. 

 

Söz konusu tarihe kadar gerekli dönüşümleri tamamlamayan ve 3 fazlı üretime devam 

eden işletmelere 2872 sayılı Çevre Kanunu kapsamında gerekli idari yaptırımlar 

uygulanacaktır. 

 

İlgili üyelerimize önemle duyurulur. 

 

Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı yazısına aşağıda bulunan dosyadan 

ulaşabilirsiniz. 



 

  

 
Tarsus Ticaret Borsası Yönetiminden “Birlik ve Beraberlik “ mesajı. 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu olağan toplantısını Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

Teke başkanlığında gerçekleştirdi. 

Boşalan yönetim kurulu üyeliğine ise İlhan Titiz seçildi. 

Yapılan, Yönetim kurulu toplantısında üyeleri ile birlikte “Büyük ve güçlü bir aileyiz” mesajı ile 

birlik ve beraberlik vurgusu verildi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke , bugüne kadar borsanın büyük işler başardığını belirttiği 

toplantıda, “ Boşalan Yönetim kurulu Başkanlığına, yönetim kurulu üyelerimin takdiri ile 

seçilmekten dolayı öncelikle yönetim kuruluma ve meclisime teşekkür ederim. Yönetim kurulu 

görevine seçilen İlhan Titiz kardeşime de hayırlı olsun temennilerimle Yönetim kurulu yetkili 

başkan yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz ve yönetim kurulu üyeleri Yücel Gürbüz ile Ayhan 

Bayram’a verdikleri destek için ise tekrar teşekkür ediyorum. 

Ortaya koyacağımız vizyon ile Tarsus’umuza hizmet etmeye devam edeceğiz. Bugüne kadar 

önemli ve büyük işler gerçekleştirildi. Bizler bu gerçeklerin takipçisi olarak yönetim 

kurulumuz, meclisimiz ve üyelerimizin desteği ile hedeflerimize doğru emin adımlarla 

yürüyeceğiz. 

Çünkü; Biz büyük ve güçlü bir aileyiz. Biz olduğumuz için hep birlikte daha güçlü oluyoruz. Dün 

nasıl ki; Yönetim Kurulu ve Meclisi ile birlikte ‘ben değil biz’ felsefesi şiar edildiyse bugün de , 

yarın da ‘Ben değil biz’ demeyi şiar edinerek yolumuza devam edeceğiz. Tarsus ve ülkemiz için 

yapacak işlerimiz daha bitmedi. Aynı heyecan, aynı güç ve yoğun çalışmalarımız devam 

edecek. Taşın altında eli olan bizler her şeyi bir tarafa bırakıp Ülkemiz ve Tarsus için tüm 

gayretlerimizle çalışacağız. 

Şunun altını çizerek belirtmek isterim ki; Kavga kültürü ile hiçbir kurumun bir yere 

gelemeyeceğini buradan sizlerle paylaşmak isterim. Ben bu vesileyle Borsamıza hizmet eden 

tüm Yönetim Kurulu ve Meclis Üyelerini , borsa personellerimizi yürekten kutluyor ve başarı 

dolu bir sürece imza atacağımıza yürekten inanıyorum” dedi 



 

  

Tarsus Ticaret Borsası, TOGG’u teslim aldı. 

 

Türkiye genelinde 365 oda ve borsa, Türkiye’nin ilk 

milli ve yerli otomobili olan TOGG sahibi olabilmek 

için müracaatta bulunmuştu. Müracaatların 

ardından kura çekimi yapılmıştı. Tarsus Ticaret 

Borsası’nın kurasını TOBB Başkanı M. Rifat 

Hisarcıklıoğlu çekerek TOGG hakkı elde edilmişti. 

 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ile Meclis 

Üyesi Nail Uçak’ın da bulunduğu teslimatta, teslim 

alınan araç ile ilgili Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

Teke şu sözleri kaydetti; 

“Türkiye'nin ilk yerli ve milli doğuştan elektrikli 

otomobili TOGG T10X akıllı cihazımızı teslim aldık. 

Şehrimize hayırlı ve uğurlu olmasını diliyorum. 

Kadim şehrimize son teknoloji TOGG'u 

kazandırmanın sevinci içerisindeyiz Bize bu gururu 

yaşatan TOBB Başkanımız Sn. Rifat Hisarcıklıoğlu 

olmak üzere emeği geçen tüm paydaşları 

kutluyorum. 

2 ARAÇ AYNI ANDA ŞARJ EDİLEBİLİYOR 

Ayrıca yine Borsamızda Türkiye’de YENİ NESİL ilk 

elektrikli şarj istasyonu kuran İlçe Borsası olduk. Milli 

gururumuz TOGG’un , memleketimizde yaygın 

kullanımını destekleme amaçlı borsamız 

otoparkında yer alan ve diğer marka elektrikli 

araçları da hızlı şarj yapabilecek ilk yeni nesil şarj 

istasyonumuz hizmet vermektedir. 

Mevcut istasyonda 2 araç aynı anda şarj edilebilecek 

kapasitede. İstasyonda, 30 dakikadan az sürede 

%20'den %80'e şarj imkanı sağlanmaktadır. TOGG 

başta olmak üzere tüm Türkiye’deki tüm elektrikli 

araç sahiplerinin erişimine 7/24 açık. Mobil 

aplikasyon üzerinden şarj istasyonu bulma, 

istasyona ulaşma ve çeşitli ödeme yöntemleri şarj 

hizmeti alma seçenekleri de sunulmaktadır.” dedi. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tarsus Şoförler ve Otomobilciler Odası 

Başkanı Duran ŞEN, Yönetim Kurulu 

üyesi Adem GÖÇER ile birlikte Borsa 

Yönetim Kuruluna ziyarette bulundu. 

 

Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

Teke, Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl 

Batmaz , Yönetim Kurulu üyeeri Yücel 

Gürbüz, Ayhan Bayram ve İlhan Titizle 

Tarsus ‘a dair konuların istişare edildiği 

ziyarette Borsa başkanı Mustafa Teke 

ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade 

ederek; ‘’Tarsus Şoförler ve 

Otomobilciler Odası şehrimizin en 

önemli meslek odalarından birisidir. 

Başkan Duran Şen ve yönetim kurulu 

üyesi Adem Göçer hem şoför 

esnaflarının, hem de Tarsus’umuzun 

sorunlarının çözümü noktasında 

önemli sorumluluk almaktadırlar. 

Tarsus’umuz için hep birlikte el ele 

vererek, kentimizin sorunlarının 

çözümüne katkıda bulunacağız. 

Kentimize birlikte faydalı olma 

konusunda üzerimize düşeni yapmaya 

da hazırız’’ diye konuştu. 

 

Yönetim kurulu Başkanlığına seçilen 

Mustafa Teke ve Yönetim Kuruluna 

hayırlı olsun dileklerinde bulunan 

Duran ŞEN, “ Borsamız , Tarsus için son 

derece başarılı işlere ve hizmetlere 

imza attı. Genç ve dinamik bir ekip. 

Bugüne kadar Tarsus için birlikte 

hareket ettik. Tarsus’un tüm 

sorunlarının çözümünde Oda yönetimi 

olarak birlikte hareket etmeye devam 

edeceğiz.Yeni görevinizin hayırlı 

olmasını diliyorum.” dedi. 



 

 

       Mersin il/ilçe Oda/Borsaları Müşterek toplantısında 

buluştu. 

Mersin Oda/Borsa Yönetim Kurulu Başkan ve üyeleri ile 

Genel Sekreterlerinin birlikte katıldığı toplantı 5174 sayılı 

Kanunun 99. Maddesine istinaden Mersin TSO ‘da 

gerçekleşti. 

Toplantıda; Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke 

özellikle Lisanslı depolarda depolanarak Elektronik Ürün 

Senedi (ELÜS) oluşturulan ürünlerde üretici ve tacirlere 

uygulanan muafiyetlerin 2023 sonu itibariyle sonuna 

gelindiğini belirterek gıda güvenliği ve lisanslı 

depoculuğun sürdürülebilirliği açısından belirtilen 

muafiyetlerin Hazine ve Maliye Bakanlığınca 5 yıl süreyle 

uzatılması konusunda gerekli düzenlemelerin yapılmasını 

talep etti. 

Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz ise, iç piyasada 

üretim ve imalat yapan sektörlere de teşvik 

mekanizmasının çalıştırılmasını, üretim olmazsa ekonomik 

gelişmeden bahsedilemeyeceğine değinerek reel sektörün 

hareketliliği için teşvik mekanizmasının iç piyasa 

aktörlerine kolay ve ulaşılabilir hale getirilmesini önerdi. 

Mersin İli Oda/Borsa Başkanları müşterek toplantıda bir 

araya geldiği toplantıda ekonomide, ticarette, lojistikte 

bölgenin sorunlarını gündeme getiren başkan ve yönetim 

kurulu üyeleri yapılabilecek çalışmalar ve yürütülebilecek 

ortak konuları ele aldı. 

Toplantıya Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, 

Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz , Yönetim Kurulu 

üyeleri Yücel Gürbüz, Ayhan Bayram ve İlhan Titiz ile Genel 

Sekreter Hasan Şanlı’da katıldı. 

Bölgesel konular haricinde gündeme dair konularında 

istişare edildiği toplantıda Borsa olarak 8 konuda talep 

iletildi.                                                                 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

                                                     TOBB Akreditasyon Sisteminde Borsa Personelleri “SÜREÇ ve RİSK” eğitimine katıldı. 

TOBB tarafından düzenlenen personellere yönelik eğitimleri değerlendiren Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, 

Akreditasyon sisteminin yaşayan bir süreç olduğuna işaret ederek bu durumun sürekli yenilenme ve gelişme arz 

ettiğini ifade etti. 

TOBB Akreditasyon Sistemi çalışmaları kapsamında Risk Analizi ve Süreç Yönetimi Eğitimi Türk Loydu denetçilerinden 

Serkan Şahin’in sunumuyla gerçekleştirildi. 

4.,6.,9. ve 12. Dönem Akredite Oda/Borsalara yönelik olarak düzenlenen Risk Analizi ve Süreç Yönetimi Eğitimi’nin 

açılış konuşmasını gerçekleştirilen TOBB Akreditasyon Müdürü Özge Karatepe, Akreditasyon Standardı revizyon 

çalışmalarından bahsederek Akreditasyon Sistemi Kapsamındaki eğitimlere devam edileceğini de belirtti. 

Türk Loydu denetçilerinden Serkan Şahin,” Süreç bazlı risk analizinde iki önemli yaklaşım belirlenmiştir Reaktif 

yaklaşım ve Proaktif yaklaşım. Reaktif yaklaşımda hata oluşur, analiz edilir ve düzeltici faaliyetle takibi yapılır. 

Günümüzde artık proaktif yaklaşım önem kazanmıştır. Yani Hata oluşmadan olası hata durumları tanımlanır ve olası 

hata durumları analiz edilerek olası etkileri, düzeltici faaliyetler ile takip edilir ”dedi. 

TOBB merkez binasında 2 gün süren eğitimde Riskin ve Sürecin Tanımı, Süreç Yönetimi, Risk Analizinin Amacı ve Risk 

Değerlendirmelerinin nasıl hazırlanması gerektiği konularında detaylı bilgiler verildi. 

Eğitimde süreçlerin ve risk analiz çalışmalarının üzerine uygulamalı örneklerle grup çalışmaları yapılarak kazanımlar 

arttırıldı. 

Borsa Genel Sekreteri ve Akreditasyon sorumluları Elif Köksal ile Ezgi Fındık Güngör'ün katıldığı eğitimde üye 

memnuniyetini ön planda tutulmakta, kurumun gelişiminin sürdürülebilir olması , her zaman hizmet kalitesinin en 

üst noktalara taşınması hedeflenerek edinen Tarsus Ticaret Borsası personellerine yönelik gerçekleştirilen eğitimler 

Eylül ayında “Yeni Akreditasyon Sistemi” eğitimleri ile devam edecek.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

İş Bankası Müdürü Tufan Gürgan’ın ziyareti. 

İş Bankası Tarsus Merkez Şube Müdürü Tufan 

Gürgan, Tarsus Ticaret Borsasını ziyarette 

bulundu. 

Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ve 

Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz, Müdür 

Gürgan’ın ziyaretinden duydukları memnuniyeti 

dile getirdikleri ziyarette Tarsus’un ekonomisi, 

ticareti ve sosyo kültürel yapısı hakkında 

istişarede bulundular. 

İş Bankası Tarsus Merkez Şube Müdürü Tufan 

Gürgan da misafirperverlikten ötürü boprsa yöneticilerine teşekkür ederek, Borsa yönetimine başarı dileklerinde 

bulundu.Müdür Gürgan’a şube ikinci müdürü Ertan Ateş eşlik etti. 

 

Tarsus Belediyesi önceki dönem Başkanı Şevket Can’ın ziyareti 

Önceki dönem Belediye Başkanı Şevket Can Tarsus Ticaret Borsasını ziyaret etti 

Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, “Önceliğimiz üyelerimiz ve üyelerimizin menfaatine uygun çalışmalar yürütmek. 

Tarsus için hareketlilik kazandıracağımıza inanıyorum Borsa’nın daha geniş kitlelere ulaşmasını hedefliyoruz. “ifadesin de 

bulunarak ziyaretten duyduğu memnuniyeti belirtti. 

Borsanın yeni başkanı ve yönetim kurulu üyelerine başarılar dileyen Şevket Can, “Kent yararına üretilen her projede Tarsus 

Ticaret Borsası’nın ismi var. Mustafa bey ve yönetim kuruluna yeni dönemde yapacakları çalışmalarda başarılar diliyorum” diye 

konuştu. 

Yönetim Kurulu Başkanı 

Mustafa Teke ile 

beraberinde eşlik eden 

Yönetim Kurulu Başkan 

Yardımcısı Kemal Süheyl 

Batmaz, Yönetim Kurulu 

Üyeleri Yücel Gürbüz ve 

İlhan Titiz ile Meclis 

Üyesi Nail Uçak önceki 

dönem Belediye 

Başkanı Şevket Can ile 

Tarsus’un ekonomisi ve 

ticaretine yönelik 

istişarede bulundular 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Borsa, Romanya B2B (Business to business) İkili görüşmeler Yurt Dışı Pazar Faaliyetinde bulunacak 

 

Tarsus’a yeni ihracatçı iş insanları kazandırmak amacıyla yoğun çalışmalarını devam ettiren Tarsus Ticaret Borsası Yönetim 

Kurulu bu kapsamda ihracatçılara sağlanan desteklerden üyelerini yararlandırmaya devam ediyor. 

Olağan Yönetim Kurulu toplantısında hazırlıkları tamamlana TARSUS TARIM SEKTÖRÜNÜN İHRACAT YÖNETİMİ VE 

KAPASİTESİNİN GELİŞTİRİLMESİ KÜMELENME PROJESİ (21.URGE.025 )URGE projesi kapsamında 12-15 Eylül 2023 tarihleri 

arasında Romanya B2B (Business to business) İkili görüşmeler Yurt dışı Pazar Faaliyeti ile ilgili değerlendirme yapıldı. 

Konu ile ilgili açıklamada bulunan Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, “Ülkemiz ve kentimiz ekonomisinin yeni ihracatçı iş 

insanları ve yeni dış ticaret sahalarıyla güçleneceğine inancımızın eseri olan projemizin kazanımları bizleri umutlandırıyor. 2017 

yılında, önceki dönem Başkanımız Murat Kaya ile ‘İhracat Atağı Projesi’ başlatılmış, ihracat yapmak isteyen işletmelere yol 

göstermek üzere yola çıkılmıştı. Bu kapsamda 2. URGE projemizi de kazanarak bu yola kararlılıkla devam ediyoruz. 

Birinci URGE projemizden başlıca gözlemlerimiz, ihracatın riskli ve problemli görülmesi, yabancı dil ve iletişim kaynaklı konular, 

finansal riskler, yönetimsel ve finansal kaynak yetersizlikleri, yabancı pazarlar hakkında bilgi eksikliği, uluslararası tecrübesi olan 

eleman eksikliği gibi konular oldu. 

Bu projemizde, ihracatta satılan malların hacminden çok, söz konusu malların toplamda ülke ekonomisine kattığı ekstra gelirin 

miktarına önem vermekteyiz. Tam bu noktada yüksek katma değerli malların ihraç edilmesi, ülkemizin içsel zenginliklerinin yurt 

dışına değerinin altında çıkarılmamasını sağlamak. 

Önceliğimiz belirlerken bir mamule katma değer sağlayan en önemli etkenlerin belki de başlıcası olan, başarılı bir marka inşa 

etmek olacak. Öncelikle firmalarımıza marka olarak rakiplerinden farklı kılan özelliklerini belirlediğimiz projemiz kapsamında 

rekabette öne çıkmalarını sağlayan özelliklerin neler olacağı gibi soruların yanıtlarını da bulacağız” dedi. " dedi. 

 

 

TARSUS İL OLMALI 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


